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Rady Miasta Chełm
z dnia 28 sierpnia 2014 r.

w sprawie budowy obwodnicy miasta Chełm

Rada Miasta Chełm, mając na uwadze dobro mieszkańców miasta Chełm, ich 
komfort  życia  oraz  bezpieczeństwo,  wyraża  głębokie  zaniepokojenie  w  związku 
z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad O/Lublin, przekazaną 
30  czerwca  2014  r.  na  posiedzeniu  Lubelskiego  Zespołu  Parlamentarnego,  że 
w planach  inwestycyjnych  na  najbliższe  lata  (2014-2020)  nie  będzie  realizowana 
znacząca dla chełmian budowa obwodnicy miasta Chełm w ciągu drogi krajowej S12 
(Piaski-Dorohusk).

Rada  Miasta  Chełm  wyraża  swój  sprzeciw  w  sprawie  odłożenia  w  czasie 
terminu  budowy  obwodnicy  naszego  miasta.  Jest  to  inwestycja  strategiczna  dla 
rozwoju  Chełma  i  dla  jakości  życia  jego  mieszkańców,  przejęłaby  ruch  ciężkich 
samochodów  przejeżdżających  dziś  przez  nasze  miasto  w  drodze  do  przejścia 
granicznego w Dorohusku tym bardziej, że do końca bieżącego roku będzie gotowa 
decyzja  o  oddziaływaniu  na  środowisko,  która  umożliwiłaby  realizację  budowy 
obwodnicy, gdyby taka decyzja zapadła.

Brak  obwodnicy  stanowi  realne  zagrożenie  dla  mieszkańców,  powoduje 
utrzymanie istniejącego chaosu komunikacyjnego na terenie naszego miasta, które 
jest „rozjeżdżane” przez tysiące tirów zmierzających do granicy w Dorohusku. 

Mając powyższe na uwadze, Rada Miasta Chełm zwraca się do Prezesa Rady 
Ministrów o ponowne przeanalizowanie możliwości  finansowych i  przekazanie tak 
bardzo potrzebnych środków na budowę obwodnicy miasta Chełm.

Przewodniczący Rady
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